
Waarom staat die nieuwe brug er nog niet op? 

Soms word je als redactie van Middelstum-info zomaar aangesproken. “Waarom staat die nieuwe brug 

er nog niet op?” werd er afgelopen week naar één van onze redactieleden geroepen toen hij een 

wandeling door het dorp maakte. 

 

Natuurlijk proberen we als redactie van Middelstum-info zoveel mogelijk al het nieuws uit ons mooie dorp 

te brengen. Maar het mag duidelijk zijn: We kunnen niet altijd en overal aanwezig zijn. Al uw nieuwtjes en 

berichten (het liefst met foto) zijn dan ook welkom. Ons motto is niet voor niets: Middelstum-info door en 

voor de Middelstumers. 

 

We zijn regelmatig in Westerwijtwerd geweest om de voortgang en plaatsing van de brug vast te leggen 

maar het laatste stukje is er dan bij in geschoten. 



 

De brug is al een aantal weken weer open maar hierbij dan toch nog een fotoserie van deze prachtige 

brug. 

 

We hopen dan ook van harte dat deze bezoeker van Middelstum-info weer tevreden is. 

Bron: Team Middelstum-info (16 september 2017)  Jannes Klaassen 

 


